



2024年1月28日教会通讯

康州哈城华人浸信会亲爱的弟兄姐妹：

我们欣喜地宣布，2024年会员大会的投票已经圆满完成。所有投票事项都以超过90%的通过率获得批准，各项投票的详细结果如下。

| 表决项目 | 赞成 | 反对 | 弃权 | 总投票人数 | 赞成率 |
|---------------------------------------|-----|----|----|-------|------|
| 表决2024年预算 | 139 | 1 | 1 | 141 | 99% |
| 表决2024年新执事 - Suzanne Shen (陳淑賢) | 140 | 0 | 1 | 141 | 100% |
| 表决2024年新执事 - Jing Chiu (趙勁暹) | 138 | 1 | 2 | 141 | 99% |
| 表决2024年新执事 - Grace Kong | 139 | 0 | 2 | 141 | 100% |
| 表决2024年执事第2任 - Yanbing Wang (王淑冰) | 139 | 1 | 1 | 141 | 99% |
| 表决2024年执事第2任 - Ching Lau (劉清濤) | 138 | 1 | 2 | 141 | 99% |
| 表决2024年儿童事工主任的预算 \$18,595 | 137 | 1 | 3 | 141 | 99% |
| 表决在2024年从普通基金转\$100k到物业基金，以支持长期物業維修規劃 | 120 | 10 | 2 | 141 | 93% |
| 表决在2024年从普通基金转\$20k到奖学金基金 | 137 | 1 | 3 | 141 | 99% |
| 表决在2024年将19冠状病毒病救助基金合并到慈善基金 | 138 | 1 | 2 | 141 | 99% |

我们对每位参与投票的会员表示感谢，谢谢您的参与和支持，并且批准了CBCGH在2024年的财务计划和执事的任命。我们鼓励更多会员在将来参与会员大会的投票。

执事会感谢弟兄姐妹提供的反馈和鼓励，我们尊重不同的观点，并计划在未来几周内沟通这些反馈。

我们感谢上帝的指引和丰富的供应，并将一切荣耀归给祂。

主内，

康州哈城华人浸信会牧师和执事会谨启



January 28, 2024 CBCGH Communication

Dear Brothers and Sisters of the Chinese Baptist Church of Greater Hartford (CBCGH),

We joyfully announce the completion of our 2024 Annual Meeting voting process. All voting items have been approved with over 90% passing rate. The voting details for each item are as following.

| Voting Item | Yes | No | Abstain | Total Voting Members | Passing Rate |
|---|-----|----|---------|----------------------|--------------|
| Voting to confirm the 2024 CBCGH Church Budget | 139 | 1 | 1 | 141 | 99% |
| Voting to confirm the following deacon nominees as new member of the 2024 Board of Deacons - Suzanne Shen | 140 | 0 | 1 | 141 | 100% |
| Voting to confirm the following deacon nominees as new member of the 2024 Board of Deacons - Jing Chiu | 138 | 1 | 2 | 141 | 99% |
| Voting to confirm the following deacon nominees as new member of the 2024 Board of Deacons - Grace Kong | 139 | 0 | 2 | 141 | 100% |
| Voting to confirm the following deacon nominees as the member of the 2024 Board of Deacons for second term - Yanbing Wang | 139 | 1 | 1 | 141 | 99% |
| Voting to confirm the following deacon nominees as the member of the 2024 Board of Deacons for second term - Ching Lau | 138 | 1 | 2 | 141 | 99% |
| Voting to confirm 2024 budget \$18,595 for Children Ministry Director | 137 | 1 | 3 | 141 | 99% |
| Voting to move \$100k from General Fund to Building Fund in 2024 for future long term building improvement | 120 | 10 | 2 | 141 | 93% |
| Voting to move \$20k from General Fund to Scholarship Fund in 2024 | 137 | 1 | 3 | 141 | 99% |
| Voting to merge Covid-19 Relief Fund into Benevolent Fund in 2024 | 138 | 1 | 2 | 141 | 99% |

We are grateful to each member who participated in the voting, thereby supporting and affirming the financial focus and deacon appointment for CBCGH in 2024. We encourage more members participate Annual Meeting Voting in the future.

The Deacon Board would like to thank the brothers and sisters who provided feedbacks and encouragement in comment section. We respect alternative viewpoints and plan to address them in coming weeks."

We give thanks to God for His guidance and abundant provisions, and we ascribe all glory to Him.

Respectfully submitted,

The Pastors and the Board of Deacons, CBCGH



2024年1月28日教會通訊

康州哈城華人浸信會親愛的弟兄姐妹：

我們欣喜地宣布，2024年會員大會的投票已經圓滿完成。所有投票事項都以超過90%的通過率獲得批准，各項投票的詳細結果如下。

| 表决项目 | 赞成 | 反对 | 弃权 | 总投票人数 | 赞成率 |
|---------------------------------------|-----|----|----|-------|------|
| 表决2024年预算 | 139 | 1 | 1 | 141 | 99% |
| 表决2024年新执事 - Suzanne Shen (陳淑賢) | 140 | 0 | 1 | 141 | 100% |
| 表决2024年新执事 - Jing Chiu (趙勁暹) | 138 | 1 | 2 | 141 | 99% |
| 表决2024年新执事 - Grace Kong | 139 | 0 | 2 | 141 | 100% |
| 表决2024年执事第2任 - Yanbing Wang (王淑冰) | 139 | 1 | 1 | 141 | 99% |
| 表决2024年执事第2任 - Ching Lau (劉清濤) | 138 | 1 | 2 | 141 | 99% |
| 表决2024年儿童事工主任的预算 \$18,595 | 137 | 1 | 3 | 141 | 99% |
| 表决在2024年从普通基金转\$100k到物业基金，以支持长期物業維修規劃 | 120 | 10 | 2 | 141 | 93% |
| 表决在2024年从普通基金转\$20k到奖学金基金 | 137 | 1 | 3 | 141 | 99% |
| 表决在2024年将19冠状病毒病救助基金合并到慈善基金 | 138 | 1 | 2 | 141 | 99% |

我們對每位參與投票的會員表示感謝，謝謝您的參與和支持，並且批准了CBCGH在2024年的財務計劃和新執事的任命。我們鼓勵更多會員在將來參與會員大會的投票。

執事會感謝弟兄姐妹提供的的回饋和鼓勵，我們尊重不同的觀點，並計劃在未來幾周內溝通這些回饋。

我們感謝上帝的指引和豐富的供應，並將一切榮耀歸給祂。

主內，

康州哈城華人浸信會牧師和執事會謹啟